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Onderwerp: Rijksventilatieregeling onderwijshuisvesting

Aan de gemeenteraad,

Kennis te nemen van
De wijze waarop het college omgaat met de rijksventilatieregeling onderwijshuisvesting. 

Inleiding
Door de coronacrisis zijn er vanuit het Rijk en het RIVM aanvullende eisen gekomen m.b.t. 
ventilatie in schoolgebouwen. Om hier als schoolbestuur aan te kunnen voldoen, is er vanuit 
het Rijk een subsidieregeling beschikbaar gesteld. Deze regeling wordt de SUVIS-regeling 
genoemd. Gemeenten kunnen op aanvraag van het schoolbestuur voor 30% van de 
verbouwingskosten subsidie aanvragen bij het Rijk. Dit zodat het schoolgebouw aangepast 
kan worden aan de nieuwe ventilatienormen.

Daarnaast is in de regeling opgenomen dat gemeenten en schoolbesturen met elkaar in 
overleg kunnen treden om te bepalen hoe de overige 70% cofinanciering verdeeld wordt. 

In voorliggende raadsinformatienota wordt u geïnformeerd over de wijze waarop het college 
omgaat met de SUVIS-regeling.  

Kernboodschap
Het college heeft besloten om de ambtelijke capaciteit die nodig is voor het indienen van 
aanvragen beschikbaar te stellen. Aanvragen kunnen worden ingediend in de periode van 4-1-
2021 t/m 30-6-2021. Maximaal 30% van de totale kosten worden vergoed door het Rijk, 
waarbij er op basis van leerlingenaantal een maximumbedrag per schoolgebouw is 
vastgesteld. 

Daarnaast heeft het college besloten om een gemeentelijke vergoeding ter hoogte van de 
Rijksvergoeding (dus ook 30%) beschikbaar te stellen voor schoolbesturen onder de 
voorwaarden dat: 
- het Rijk positief besluit op de aanvraag en dus daadwerkelijk 30% cofinanciering verzorgt; 
- het schoolbestuur bereid is de overige kosten voor de investering te dragen.
- met een maximum van € 678.848,- in totaal. 

Het college heeft dit besluit genomen omdat: 
- juridisch gezien in de regeling wordt gestuurd op een verdeling van 1/3e van de lasten 

per partij; 
- vanuit duurzaamheid en gezondheid het wenselijk is dat de schoolgebouwen 

aangepast worden; 
- schoolbesturen hebben, net als de gemeente, niet de kans gekregen om tijdig 

financiële middelen te reserveren voor deze extra richtlijnen;
- de schoolgebouwen waar een aanvraag voor is ingediend niet voldoen aan de 

Rijksnormen, waardoor de leerlingen en het personeel in een onvoldoende 
binnenklimaat onderwijs volgen en werken; 



- het in het belang is van alle kinderen van de gemeente Gemert-Bakel dat de 
onderwijsfaciliteiten voldoen aan de wettelijke normen. 

Afhankelijk van het Rijksbesluit met betrekking tot de aangevraagde subsidie, houdt de 
gemeente rekening met een geraamde bijdrage van maximaal € 678.848,- in totaal voor alle 
aanvragen die scholen doen. Deze geprognosticeerde kosten worden opgenomen ten laste 
van de reserve corona. Indien aan alle voorwaarden voor 1 juni 2021 is voldaan, neemt het 
college een definitief besluit over de daadwerkelijke onttrekking uit de coronareserve. 

Vervolgstappen
De schoolbesturen zijn geïnformeerd over het feit dat de gemeente een aanvraag voor ze wil 
doen en een gemeentelijke vergoeding ter hoogte van de Rijksvergoeding beschikbaar stelt. 

Financiën
Het college heeft besloten om de geprognosticeerde gemeentelijke bijdrage van € 678.848,- 
ten laste te brengen van de reserve corona. De stand van de reserve na aftrek van deze 
bijdrage is € 1.631.500 - € 678.848 = € 952.652,-.  

In de ‘Nota Activering, waardering en afschrijving 2017’ is vastgelegd dat we bijdrage aan 
activa van derden activeren. Dat betekent afschrijven over de levensduur van de investering 
en structureel opnemen in de begroting in plaats van in één keer onttrekken aan een 
reserve.  Afwijken van deze nota is mogelijk maar is geen bevoegdheid van het college. 
Onttrekken aan de reserve is gezien de specifieke omstandigheden voorstelbaar.  De dekking 
komt uit de incidentele middelen corona en bij einde levensduur staat de gemeente niet 
financieel aan de lat voor vervanging van de installaties. De uitgaven hebben een echt 
incidenteel karakter. De raad zal wel formeel dienen te besluiten af te wijken van de ‘Nota 
activering, waardering en afschrijving 2017’, dat kan bij de 1e financiële rapportage 2021.

Deze raadsinformatienota is besproken in de B&W vergadering op genoemde datum.


